
 

 

VVD – vragen n.a.v. IHP 
 

1. In het Raadsvoorstel IHP wordt ook gevraagd om goedkeuring van een kredietvoorstel , opdat 

nog dit jaar met de uitvoering van de IHP een start kan worden gemaakt.  Het gaat om het 

aangaan van een krediet van in totaal bijna € 4,5 mio. Nu lees ik echter in de Openbare 

Besluitenlijst van het College van B&W dd 2 april jl. dat het College ook al reeds besloten heeft 

tot het beschikbaar stellen van € 2,5 mio aan Achterhoek VO ten behoeve van de verduurzaming 

van het Houtkamp College ( locatie : Ruimzichtlaan 155 ). Waarom maakt dit besluit geen 

onderdeel uit van het IHP? 

 

In de vergadering van 28 november 2019 heeft de gemeenteraad ingestemd met de aankoop en 

verduurzaming van het schoolgebouw aan de Ruimzichtlaan 155 voor het huisvesten van het 

Houtkamp College. De gemeenteraad heeft hiervoor een krediet beschikbaar gesteld van € 

7.500.000. Na aankoop en het gebruiksklaar maken van het gebouw resteert in het krediet nog 

een bedrag van € 2.500.000 voor het verduurzamen van het gebouw. In het collegebesluit stemt 

het college in met het bouwplan voor de verduurzaming en stelt zij het resterende krediet van € 

2.500.000 beschikbaar. Het college geeft daarmee uitvoering aan het raadsbesluit van 28 

november 2019. 

 

Omdat over de aankoop en verduurzaming al eerder een raadsbesluit is genomen en de 

financiële middelen beschikbaar zijn gesteld maakt deze geen onderdeel uit van het 

raadsvoorstel voor het IHP en de kredieten voor 2024. 

 


